
خبر و مصاحبه

 صفرزاده: شکست های اخیر را 
جبران می کنیم

ابـــوذر صفـــرزاده مدافـــع تیـــم فوتبال ملـــوان دربـــاره دو 
شکســـت متوالـــی خانگی مقابـــل پرســـپولیس و تراکتور 
می گوید: »مقابـــل تراکتور بازی پایاپای بـــود، اما به دلیل 
برخـــی اشـــتباهات فـــردی خیلـــی زود گل اول را دریافت 
کردیـــم و در دقیقه 80 هـــم وقتی انتظارش را نداشـــتیم، 
گل دوم بـــه ثمـــر رســـید. بـــرای هـــر تیمـــی در مقطعی از 
فصـــل پیش می آید کـــه افُت کند و متأســـفانه در دو بازی 
قبلی ایـــن اتفاق بـــرای ما پیش آمده اســـت، امـــا بازی با 
تراکتـــور اولین بازی بود کـــه ما موقعیت کمی داشـــتیم. 
بیشـــتر موقعیت های مـــا روی ضربات ایســـتگاهی بود که 
نتوانســـتیم از آنهـــا اســـتفاده کنیم. مـــا در بازی های بعد 
ســـعی و تلاش مان را چند برابر می کنیم که دل هواداران 
ملـــوان از مـــا راضی شـــود. مقابـــل تیم های بـــزرگ مانند 
پرســـپولیس و تراکتور وقتی تمرکزت را از دســـت بدهی، 
بازگشـــت به بازی سخت می شـــود. ما مقابل پرسپولیس 
بازی خوبی داشـــتیم، ولی 10 دقیقه بدون تمرکز بودیم.« 
بـــا این حال او قـــول جبـــران امتیازهای از دســـت رفته را 
می دهد: »بازیکـــن حرفه ای باید با تمـــام تمرکز در زمین 
حاضر شـــود، اما مقابل تیـــم بزرگ حتی یـــک دقیقه هم 
نباید تمرکزت را از دســـت بدهی. ما بـــازی تراکتور را برای 
خودمان ســـخت کردیم و ان شـــاءا... در بازی های بعدی 

جبـــران خواهیم کرد.«

سیدصالحی: من سپاهانی هستم
ســـیدمهدی ســـیدصالحی پیشکســـوت فوتبال کشورمان 
درباره پیروزی ســـپاهان مقابل پرسپولیس می گوید: »بازی 
ســـپاهان و پرسپولیس همیشه حساســـیت بالایی داشته 
و به خاطـــر بازی تهاجمی و مالکانه دو تیم همیشـــه تقابل 
آنهـــا زیبا و جذاب بوده. در این بـــازی هم دیدیم که گاریدو 
بـــا یکی دو تغییر در سیســـتم بـــازی با ملـــوان تیمش را به 
زمین فرســـتاد. دو تیم بازی را خوب شـــروع کردند و نقاط 
قوت و ضعف یکدیگر را بررســـی کرده بودند. پرســـپولیس 
در بازی هـــای اخیـــر روی ضربـــات ایســـتگاهی گل دریافت 
کـــرده و این بـــار هـــم روی گل اول همیـــن اتفـــاق افتاد. در 
ســـمت مقابل یکی از ضعف های ســـپاهان این اســـت که 
بـــه خاطـــر رونده بـــودن انزونـــزی، دابو و محمـــد کریمی، 
جلوی خط دفاعی این تیم خالی می شـــود و پرســـپولیس 
از همین طریق به گل رســـید. به نظرم تراکتور، ســـپاهان و 
پرســـپولیس مدعیان جدی قهرمانی هستند ولی از الان تا 
پایـــان فصل، بازی ها بـــالا و پایین زیادی خواهد داشـــت.«

گل محمدی: باید باهوش باشیم
یحیی گل محمدی ســـرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان 
درباره بـــازی تیمش مقابـــل چادرملو می گویـــد: »مقابل 
یک تیم خـــوب و با نظم بـــازی داریم که نتایـــج این تیم 
کاملاً مشـــخص اســـت. تقریباً مثل هم نتیجه گرفتیم و 
ایـــن نشـــان می دهد مقابل یـــک تیم سرســـخت، دونده 
و باانگیزه بـــازی داریم که جا دارد به اخباری و مســـئولان 
این باشـــگاه تبریک بگویـــم. اخباری یک مربـــی جوان، 
پرتـــلاش و آینده دار اســـت و می تواند بهترین ســـرمربی 
آینـــده فوتبـــال ایران باشـــد کـــه البته الان هم هســـت. 
بـــازی راحتی نداریـــم و باید باهوش و باانگیزه باشـــیم تا 
به هدف مان برســـیم.« او با اشـــاره بـــه بازی های خانگی 
اینطـــور می گویـــد: »اگـــر همـــه بازی هـــا را می بردیم الان 
باید بـــا اختـــلاف در رده اول جـــدول می بودیـــم. ما هم 
ســـطح کیفی مشـــخصی داریم و اینگونه نیست که همه 
بازی هـــا برنده باشـــیم. بـــازی در بیرون از خانـــه با توجه 
بـــه اینکه تیم حریـــف هجومی تر بازی می کنـــد به صورتی 
است که می توانیم از فضاهای پشـــت دفاع آنها استفاده 
کنیـــم. در اهـــواز با تیم هـــای خوبـــی بـــازی کرده ایم که 
بازی هـــای راحتـــی نبوده اند. بـــه هر حال هیـــچ تیمی از 
قبـــل برنده نیســـت و ما هم بـــا توجه به اینکـــه یک تیم 
نوپا هســـتیم و تغییرات زیادی داشـــته ایم، نیـــاز به زمان 
داریـــم تـــا به هماهنگی بیشـــتری برســـیم. البتـــه باید از 
موقعیت هایـــی که به دســـت می آوریم، خوب اســـتفاده 
کنیـــم و فرصت طلب باشـــیم. همچنین نبایـــد انتظار از 
تیم خیلی زیاد باشـــد که بـــه بازیکنان فشـــار وارد کند.«
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پنجشنبه 1403/9/29، ورزشگاه تختی خرم آباد، ساعت 16:30
تســـاوی مقابل نســـاجی به لطف کمک داور ویدیویی باعث شـــد تا شـــاگردان ســـعید 
دقیقـــی انگیزه و خودباوری شـــان را از دســـت ندهنـــد. از این مربی انتظـــار می رود که 
تیمـــش فوتبال شـــناوری را ارائه دهـــد. آنها امروز در خانـــه به میدان می رونـــد و قطعاً 
حمایت هـــواداران پرشورشـــان کار را بـــرای آبی های اهوازی ســـخت می کنـــد. میزبان 
به دلیـــل جایگاهش در جدول چاره ای جز پیروزی و کســـب ســـه امتیاز نـــدارد چراکه 
اصـــلاً بعید نیســـت در صورت شکســـت بـــه انتهای جـــدول هم ســـقوط کننـــد. اما از 
آن طرف اســـتقلال خوزســـتان هم در هفته های گذشـــته بـــه دلیل مشـــکلات مالی و 
اعتـــراض بازیکنانـــش دو روزی تمرین نکرد. البتـــه دیروز خبر از واریز پول به حســـاب 
باشـــگاه به گوش رســـید که اگر اینطور باشـــد، شـــاگردان بوژوویچ با روحیـــه بهتری به 
مصـــاف حریف شـــان می روند. باید دید ســـرمای هـــوا چقدر روی کیفیت بـــازی دو تیم 

و به خصـــوص اهوازی هـــا تأثیـــر می گذارد.

 پنجشنبه 1403/9/29، ورزشگاه شهدای فولاد، ساعت 16:45
سعید اخباری ســـرمربی چادرملو هنوز در حسرت بازی هفته گذشته مقابل آلومینیوم 
اراک و دریافت گل تســـاوی در دقایق پایانی بازی اســـت. او دو امتیاز باارزش را از دست 
داد و حـــالا برای جبرانش قبل از بازی حســـاس مقابل اســـتقلال بایـــد در اهواز مقابل 
فـــولادی قـــرار بگیرد کـــه در بازی قبلی با ســـه گل شـــمس آذر را در خانه اش شکســـت 
داد. همیـــن که آنها هفته آینـــده باید با آبی هـــای پایتخت بازی کنند، شـــاید بازیکنان 
چادرملـــو را محتـــاط و البته اخباری را نگران  کند. بدون شـــک برای اردکانی ها تســـاوی 
در این بازی ســـخت هم نتیجه بســـیار خوبی خواهـــد بود اما هواداران فـــولاد از یحیی 
گل محمـــدی فقط پیـــروزی می خواهند. ضمـــن اینکه فـــولاد در صورت پیروزی شـــاید 
فاصلـــه اش را با ســـه تیم مدعی کمتـــر کند. میزبـــان در حضور هوادارانـــش اگر همان 
تیم هفته گذشـــته باشـــد، پیروزی اش خیلی هم دور از انتظار نیســـت امـــا اگر حریف 

را دســـت کم بگیرند، حتماً به مشـــکل می خورند.

جمعه 1403/9/30، ورزشگاه دستگردی، ساعت 16:30
ایـــن دو تیم که ســـابقه حضور در فینال جـــام حذفی را هم در کارنامـــه دارند، این روزها 
شـــرایط خوبـــی در لیگ نداشـــته و به همین دلیل ســـه امتیـــاز بازی فـــردا فوق العاده 
برای شـــان حائز اهمیت اســـت. ســـاکت الهامی حـــالا و به خصوص بعد از بـــازی هفته 
گذشـــته مقابـــل خیبر در قائمشـــهر از VAR هـــم گلایه دارد و مدعی شـــده کـــه با این 
سیســـتم کمک داور ویدیویی و بدون آن هم تیمش متضرر می شـــود. از طرفی فاصله 
کم امتیازی آنها باعث شـــده تا نگاه ویژه ای به این بازی شـــش امتیازی داشـــته باشند. 
مهـــدی رحمتی هم که در دقایق پایانی بازی با مس رفســـنجان شکســـت را با تســـاوی 
عـــوض کرده، حالا بیـــش از پیش به شـــاگردانش اعتقاد دارد. تیم او هشـــت امتیاز به 
دســـت آورده و اگر در بازی فردا که ارزشـــش در پایان فصل مشخص خواهد شد، برنده 

از زمین خارج شـــود، شـــاید بیشـــتر از یک رده در جدول صعود کند.
 

محمدرضـــا اخباری دروازه بـــان تیم گل گهر 
دربـــاره تســـاوی تیمـــش مقابل اســـتقلال 
می گوید: »فکر می کنم بـــازی خیلی خوبی 
بود. مـــا با برنامـــه کار کردیم و ایـــن برنامه 
را طی هفته گذشـــته تمرین کـــرده بودیم. 
در خـــط دفـــاع عملکرد خوبی داشـــتیم و 
بجـــز یکی دو اشـــتباه در کار دفاعی در بقیه 
زمان هـــای بـــازی نمایش خوبی داشـــتیم 
و در نهایـــت بـــا کنتـــرل بـــازی توانســـتیم 
به یـــک امتیاز برســـیم. مـــا در ایـــن دیدار 
موقعیت هایـــی نیز بـــرای گلزنی داشـــتیم 
که دچـــار بدشانســـی شـــدیم. اســـتقلال 
هـــم موقعیت هایی داشـــت و فکر می کنم 

تســـاوی عادلانه بود.« او با اشـــاره به کسب 
14 امتیـــاز از 12بازی اینطـــور می گوید: »من 
فکـــر می کنم تیـــم مـــا از نظر فنی نســـبت 
بـــه برخـــی تیم هایی کـــه در جـــدول بالاتر 
از ما هســـتند، شـــرایط بهتـــری دارد. ما در 
برخـــی بازی ها دچار بدشانســـی شـــدیم و 
نتوانستیم امتیازات بیشتری کسب کنیم. 
شـــک نـــدارم همیشـــه اینطـــور نمی ماند و 
وقت بـــرای جبـــران داریم. ان شـــاءالله در 
آینده بدشانســـی هایمان هم تمام شـــود و 
بتوانیم در بحـــث نتیجه گیری هم موفق تر 
باشـــیم.« دروازه بان گل گهـــر در بازی اخیر 
نوزدهمین بـــار  بـــرای  اســـتقلال  مقابـــل 

در ترکیـــب تیمـــش کلین شـــیت کـــرد تـــا 
رکـــورددار بســـته نگـــه داشـــتن دروازه در 
تاریـــخ باشـــگاه ســـیرجانی در لیـــگ برتـــر 
شـــود: »خیلی بابت این مسأله خوشحالم. 
در تراکتـــور هـــم این رکـــورد را ثبـــت کردم 
و افتخـــار می کنـــم کـــه در دوران فوتبالـــم 
توانســـتم بـــا پیراهـــن دو تیـــم )تراکتـــور و 
گل گهر( رکـــورد کلین شـــیت را از آن خودم 
کنـــم. امیـــدوارم تا زمانـــی کـــه در گل گهر 
هســـتم ایـــن رکـــورد را ارتقـــا بدهـــم و یک 
یادگاری خـــوب از خودم به جـــا بگذارم. در 
تراکتور این اتفـــاق برایم افتاد و ارزشـــمند 
اســـت. خداراشـــکر امســـال ســـال دومی 

اســـت کـــه در گل گهر حضـــور دارم و خیلی 
راحت تـــر کارم را جلـــو می برم. نســـبت به 
ســـال گذشـــته رابطه بهتری با بچه ها دارم 
و شـــناخت بهتری نیـــز از یکدیگر داریم. از 
سوی دیگر امســـال مربی گلرهای خوب ما 
هم به مـــن کمک کرده اســـت. او هرجایی 
حضور داشـــته، به دروازه بان هایش بســـیار 
کمک کـــرده و گلرهای زیرنظرش همیشـــه 
شـــرایط خوبـــی داشـــته اند و امســـال هم 
تأثیـــر زیـــادی بر عملکردم داشـــته اســـت. 
مجموعـــه اتفاقات دست به دســـت هم داد 
و شـــرایطی برایـــم ایجاد شـــد کـــه عملکرد 

خوبـــی از خودم نشـــان بدهم.«

 خیبرخرم آباد- استقلال خوزستان

بی خیال سرما
فولادخوزستان- چادرملو اردکان

روز سخت میهمان

هوادار- نساجی

جدال فانوس به دستان

مصاحبه مدیرعامل چادرملو دردسرساز شد

قهرمعنادارتماشاگرانبهسبکیزدیها

در نیم فصل با درخواســـت ســـرمربی 
هم اشـــاره کرد که این مهـــم می تواند 
هـــواداران تیمـــش را امیـــدوار کنـــد. 
بـــه هرحـــال بـــه قـــول فوتبالی هـــا در 

نیم فصـــل دوم دروازه هـــا کوچکتـــر 
می شـــود و تیم های مدعـــی و متمول 
هم کـــه از همین الان بـــه فکر تقویت 
خود هســـتند، کار را برای سایر تیم ها 

ســـخت خواهنـــد کرد. امـــا همین که 
عطایـــی در مصاحبه هایـــش مـــدام 
بـــه درســـتی تأکیـــد دارد کـــه هـــدف 
اصلی شـــان بقای تیم اســـت، فشـــار 

را از روی کادرفنـــی و بازیکنـــان کـــم 
و ســـطح توقـــع و انتظـــار هـــواداران 
چادرملـــو را حداقـــل بـــرای این فصل 

پایین مـــی آورد.

دقیقه 89 بازی بود که دروازه چادرملو 
توسط شروین بزرگ)بازیکن تعویضی 
آلومینیوم اراک( باز شـــد و تیم سعید 
اخباری دو امتیـــاز باارزش خانگی را از 
دســـت داد. او می توانســـت بـــا اضافه 
کـــردن یـــک بازیکن خـــط دفاعـــی از 
فشـــار حمـــلات آلومینیـــوم اراک کم 
کند؛ کاری که ســـاکت الهامی در بازی 
با پرســـپولیس انجام داد و نتیجه اش 
را هم گرفت. حتی ســـرمربی نساجی 
بعـــد از بازی بـــه همین موضـــوع هم 
اشاره داشـــت: »ما در 10 هفته گذشته 
شـــرایط ســـختی را گذرانـــده بودیم و 
مجبور شـــدیم شـــکل بازی را آنطوری 
ببریـــم.  پیـــش  می خواســـتیم  کـــه 
دفـــاع کـــردن خـــودش هنر اســـت.« 
اما انگار اخباری نمی خواســـت شـــکل 
بـــازی تیمـــش را تغییـــر دهـــد. تیم او 
همان طـــور بـــاز بـــازی می کـــرد امـــا 
ارســـال های پشـــت دفـــاع اراکی هـــا 
خود بـــه خـــود اردکانی هـــا را به عقب 
می کشـــید. زمانـــی هـــم که شـــروین 
بـــزرگ در دقیقه 87 وارد زمین شـــد، 
ســـرمربی چادرملـــو هـــم از محمـــد 
بختیـــاری خواســـت بـــه زمیـــن برود 

کـــه بـــه احتمـــال زیـــاد یارمســـتقیم 
مهاجـــم بلندقـــد اراکی هـــا شـــود اما 
از شانس شـــان آنقـــدر توپ بـــه اوت 
نرفـــت تـــا دروازه چادرملـــو باز شـــد و 
بعـــد از آن هـــم دیگر تعویضـــی در این 

پســـت صـــورت نگرفت.
حساســـیت و جذابیـــت بـــازی باعث 
شـــده بود تـــا خیلی ها اصـــل موضوع 
کـــه همان ســـکوهای خالی ورزشـــگاه 
بـــود را فراموش کننـــد. اما چـــرا این 
اتفاق افتاد؟ علـــی عطایی مدیرعامل 
باشـــگاه چادرملـــو چنـــد روز پیـــش 
مدعی شـــده بود که: »هـــواداران یزد 
خاطره تیم شـــهید قنـــدی را در ذهن 
داشـــتند که نتایج چادرملو توانســـت 
ورق را برگردانـــد. حـــالا توقعـــات از 
مـــا بـــالا رفتـــه اســـت و داریـــم از این 
ســـوی بـــوم می افتیـــم.« امـــا همین 
مدیرعامـــل بعـــد از باخت بـــه تراکتور 
بـــر  را  یازدهـــم جملـــه ای  در هفتـــه 
زبـــان آورد که بـــه نظر می رســـد باعث 
دلخوری فوتبال دوســـتان یزدی شده 
اســـت: »تمام تلاش مـــان را می کنیم 
که در اردکان میزبان باشـــیم.« همین 
جملـــه پایانـــی در آن مصاحبـــه خیلی 
بـــه مـــذاق یزدی هـــا خـــوش نیامده و 
شـــاید هم عطایـــی منظـــور خاصی از 
ایـــن حـــرف نداشـــته اســـت. البته او 
بـــه مـــوارد دیگری مثـــل تقویـــت تیم 

مدیرعامل 
باشگاه بعد 
از باخت به 

تراکتور در 
هفته یازدهم 

جمله ای 
را بر زبان 

آورد که به 
نظر می رسد 

باعث 
دلخوری 

فوتبال 
 دوستان 

یزدی شده 
است

گزارش یک

برنامه لیگ برتر

هفته سیزدهم

پنج شنبه 29 آذر

16:30  ................... خیبر خرم آباد - استقلال خوزستان 

16:45  ................................... فولاد - چادرملو اردکان

جمعه 30 آذر

16:30  ............................... هوادار - نساجی مازندران

16:30  .............................. آلومینیوم اراک – استقلال

شنبه 1 دی

16:15  ............................... گل گهرسیرجان – سپاهان

16:30  .............................. تراکتور - شمس آذر قزوین

17:30  ....................................... ذوب آهن – ملوان

17:30  ............................ پرسپولیس - مس رفسنجان

هفته چهاردهم

پنج شنبه 6 دی

چادرملو اردکان – استقلال..............................  17:30

18:00 ............................... استقلال خوزستان – فولاد 

جمعه 7 دی

16:30  ............................. مس رفسنجان  - ذوب آهن

16:30  ................... شمس آذر قزوین - گل گهرسیرجان

پرسپولیس - خیبر خرم آباد.............................  17:30

17:30  ................................. ملوان -  آلومینیوم اراک

17:30  .............................. نساجی مازندران – تراکتور

18:00  .......................................... سپاهان – هوادار

شـــجاع خلیـــل زاده مدافع تیـــم فوتبـــال تراکتور 
دربـــاره پیـــروزی تیمش مقابـــل ملـــوان در انزلی 
می گوید: »ما می دانســـتیم بـــازی جلوی هواداران 
ملوان ســـخت اســـت، امـــا بـــا آنالیزهـــای دراگان 
اســـکوچیچ، روی نقـــاط ضعف و قـــوت ملوان کار 
کـــرده بودیـــم و همـــان چیزهایی که گفتـــه بود، 

اتفاق افتـــاد و بـــازی را بردیم.
 فرامـــوش نکنیـــد بـــازی کـــردن در انزلـــی آن هم 
جلـــوی هـــواداران ایـــن تیـــم ســـخت اســـت. ما 
هـــر جـــا برویـــم، هـــواداران تراکتور با ما هســـتند 
و بایـــد از آنهـــا تشـــکر کنـــم. مـــا چنین جـــوی را 
نداشـــتیم، جوی که امســـال وحشـــتناک است.« 
خلیـــل زاده نمی خواهـــد دربـــاره قهرمانـــی لیـــگ 
امســـال صحبت کند: »صحبت از قهرمانی خیلی 
زود اســـت و هیـــچ فشـــاری روی ما بـــرای قهرمان 
شـــدن نیســـت. قول قهرمانی دادن اشتباه است 
و هیـــچ تیمـــی نمی تواند قـــول قهرمانـــی بدهد. 

مـــردم تبریـــز می دانند فوتبـــال بالا و پاییـــن زیاد 
دارد و هـــر تیمـــی ممکن اســـت نوســـان داشـــته 
باشـــد. به هرحال هواداران تراکتـــور باید باهوش 
باشـــند تـــا جـــو رســـانه ای مثـــل ســـال های قبل 
اتفـــاق نیفتـــد.« امـــا چـــرا نبایـــد از تیمی بـــا این 
همه بازیکـــن انتظـــار قهرمانی داشـــت: »تراکتور 
هر ســـال جـــزو مدعیـــان قهرمانی اســـت. ســـال 
گذشته اشـــتباهاتی صورت گرفت که نمی خواهم 
بـــه مدیریـــت و بازیکنان ارتبـــاط بدهـــم، اما تیم 
خوبی داشـــتیم و می توانســـتیم قهرمان شـــویم. 
مـــا خیلـــی خـــوب جنگیدیـــم، امـــا بـــه قهرمانی 
نرسیدیم. خوشـــبختانه امسال بازیکنان بزرگی به 
تراکتور آمده انـــد و قطعاً حضورشـــان به موفقیت 
این تیم کمـــک می کند. البته هنـــوز هم می گویم 
پرســـپولیس رقیـــب اصلی ماســـت. این درســـت 
که به ســـپاهان باخـــت، اما از شـــرایط فعلی عبور 
می کنـــد.« او مدعی اســـت که بیرانونـــد برخلاف 

روزهـــای ابتدایی فصل تمرکز بســـیار بالایی دارد: 
»همیشـــه گفتـــم بیرانونـــد بـــا اختـــلاف بهترین 
دروازه بـــان ایران اســـت. او خیلی ســـاده اســـت و 
نان ســـادگی اش را می خورد. من ســـه چهار سال 
از علی بیرانوند بزرگتر هســـتم و نصیحتش کردم 
و گفتم مدتـــی مصاحبه ای انجـــام ندهد. الان که 
صحبـــت نمی کنـــد روی عملکردش تأثیر داشـــته 
اســـت. او از تیـــم پرهـــوادار دیگـــری بـــه تراکتـــور 
پرطرفـــدار آمـــده و فشـــارها روی او زیاد اســـت.« 
خلیـــل زاده بـــه خاطـــر اخـــراج در بـــازی تیم ملی 
مقابـــل کره شـــمالی و همیـــن طور اشـــتباهی که 
در بـــازی مقابـــل الوکره قطـــر در لیـــگ قهرمانان 
آســـیا انجام داد با انتقادهای زیادی مواجه شـــد: 
»هجمه هایـــی کـــه بعـــد از بـــازی بـــا کره شـــمالی 
بـــه من وارد شـــد، معلوم بود پشـــتش چیســـت. 
مـــن مغـــزم را درگیر این مســـائل نمی کنـــم. همه 
فوتبالیســـت ها اشـــتباه می کنند، امـــا هیچ جای 

دنیـــا مثل ایـــران بازیکـــن را نمی کوبنـــد. آیا 
همـــه چیز ســـن بازیکن اســـت؟ هر کســـی 
کیفیـــت داشـــته باشـــد می توانـــد بـــه تیم 
ملـــی کمـــک کنـــد. تیـــم ملـــی بـــرای همه 

هســـت برای من هم هســـت. یک بـــار دیگر 
ســـؤال می پرســـم، آیا تیم ملی برای 30 ســـاله ها 

نیســـت؟ لیونل مســـی و کریســـتین رونالدو سن 
زیـــادی دارند، آیـــا باید به آنها بگوینـــد به تیم ملی 
نرویـــد؟ این دو ســـالم زندگی می کننـــد و کیفیت 
خودشـــان را دارند. یکســـری ها حسادت می کنند 
و نمی توانند ببینند یک نفر خوب و ســـالم زندگی 
می کند. شـــاید اگـــر در تیم دیگری بـــودم به به و 
چه چه می کردند، ولی امروز قصدشـــان کوبیدن 
تراکتور اســـت. تـــا دیدنـــد تراکتور نتیجـــه گرفته 
اســـت گفتند روی خلیـــل زاده، بیرانونـــد و حتی 

مهـــدی ترابی مانـــور بدهیـــم. آیـــا در تیم های 
دیگر بازیکن هم ســـن و ســـال ما نیســـت؟«

پرسپولیس رقیب اصلی ماست

خلیل زاده: آیا تیم ملی برای 30ساله ها نیست

از مربی ام راضی ام

اخباری:می خواهم رکورد گل نخوردن را بالاتر ببرم


